
Subject: На вниманието на доц. Tодор Чобанов ; Относно изменение и допълнение на 
Наредбата за прием на деца в общински детски градини 

 

Уважаеми г-н Чобанов, 
 

Подкрепям увеличаването на местата за класиране, но така и не се разбра дали ще са 800, 

1500, 2200?! Дали ще са само за сметка на запазените сега места или ще увеличите, както 

във  Пловдив групите до по-голама численост? 

Проблемът е изключително голям и всяко място, което може да се осигури, буквално решава 
съдбата на някое семейство! Няма как едно семейство да си позволи второ дете, ако трябва да 

дава години наред по 800-1000 лева на месец за градина на първото! 
 

Не мисля, че уседналостта ще рещи проблема с местата, но все пак е редно хората живяли на 

едно място по-дълго време, да имат някакво предимство при кандидатстване. Но е редно 
годините уседналост да са толкова, на колкото години е детето, което кандидатства. 

 

С уважение, 

Мария Тенева 

 


